
Informace ze zasedání OKRR dne 18. ledna 2023

Okresní kontrolní a revizní rada OSH Klatovy se sešla podle plánu práce na rok 2023.   
Jednání se zúčastnil starosta OSH p. J. Šimáček a za kancelář OSH pí. J. Janečková.       

Podle programu bylo projednáno:

1.  Výsledky hospodaření za rok 2022.
Plán hospodaření OSH na rok 2022 byl schválený jako vyrovnaný s částkou 1 073 600 Kč
na příjmech a se stejnou částkou na výdajích.
Na příjmech k 31.12.2022 bylo  dosaženo celkem 1 024 929  Kč  to  je  95,5  % z plánované
částky. Ke stejnému datu činily výdaje celkem 955 067 Kč to je 88 % z plánované částky.
Hospodaření OSH za rok 2022 skončilo s mírným přebytkem cca 70 000 Kč
Dále  hospodařilo  OSH  s dotacemi  přidělenými  od  Ministerstva  školství,  mládeže  a
tělovýchovy, NAS, Ministerstva vnitra a Města Klatovy ve výši 212 090 Kč. 
Tyto se použily na školení vedoucích, soutěže a provoz OSH, byly vyčerpány v celé výši. 
Dále nám byly poskytnuty dotace od Plzeňského kraje ve výši 512 000 Kč. 
Částka  358 400  Kč  byla  použita  na  vybavení  SDH  a  částka  153 600  Kč  zajištění  akcí
pořádaných OSH a částečně na provoz kanceláře OSH. Dotace byly také vyčerpány v plné
výši.

2.  Paní Janečková seznámila členy revizní rady, jak probíhá placení členských příspěvků.
Ke dni dnešního jednání má přibližně ½ sborů našeho okresu uhrazené členské příspěvky.

3. Jednotliví členové revizní rady a starosta OSH p. Šimáček se vyjádřili k úrovni probíhajících
valných hromad, které navšơvili. Valné hromady mají velmi dobrou úroveň.
Probíhají podle svých schválených programů. Bohužel někde bývá nižší účast i pod 50 %.

4. Starosta OSH p. Šimáček seznámil přítomné členy s průběhem přípravy XXI. Okresního
plesu hasičů, který se bude konat 4.  března v Hlavňovicích. Komise pro přípravu plesu se
sešla 5. 1. zde v kanceláři.  Seznámila se s ơm, co je již  zajištěno a co bude potřeba ještě
dořešit, m. j. se řešilo zajištění cen do tomboly, podle možnosơ jednotlivých členů komise.

5. Podle plánu VV OSH proběhla 16.12.,  za účasƟ schválené inventurní  komise, inventura
majetku  fyzickou  kontrolou.  Kontrola  byla  proveden  podle  předloženého  inventurního
seznamu. Všechny položky byly zkontrolovány, případně doplněny inventárním číslem.
Byla zkontrolována hotovost v pokladně. Žádné nesrovnalosƟ nebyly zjištěny.

6. Byla provedena pravidelná kontrola účetních dokladů za měsíc prosinec, závady nebyly
zjištěny.

7. Paní Janečková nás seznámila se zvýšením nájmu za kancelář a garáž na rok 2023. Nájem
bude zvýšen o cca 46 % oproƟ roku 2022.

Václav Lašek




